
 

 

GUANGZHOU+GUANGXI/GUILIN HERITAGE 
 (No Shopping)   

TC: CHN-GT7GXH 

8D7N 

DAY 01 SINGAPORE – GUANGZHOU -HEZHOU(MOB) 

(Dinner) 

Assemble at Singapore Changi Airport for your direct flight to Guangzhou, 
upon arrival, meet local guide and visit Ailian Lake Scenic Area, check in 
hotel after dinner.   

DAY 02 HEZHOU - GUILIN (3HRS)  

(Breakfast/Lunch) 

Huangyao Ancient Town - full of cultural relics and stories, is skirted on all 
sides by spectacular hills, crystal clear waters, caves and towering old trees, 
as” an art palace showing perfect coexist of human beings and nature”.  

Rongshan Lake Scenic Area - explore the antique ancient south gate, with a 
thousand years of history and many legends of Jiuqu Bridge, fresh and clean 
air which makes you feel extremely refreshing.  

Sun and Moon Twin Towers (Exterior) 

DAY 03 GUILIN – LONGSHENG - GUILIN(1.5HRS) 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast ,next proceed to Long Sheng 

Buni Terraces Jiawu Waterfall – (Including 2 way cable car) Buni Terraced 
Fields and Jiawu Waterfall Scenic Spot is located in Zhuhai Village, Sishui 
Township, Longsheng County, 26 kilometers away from Longsheng County 
and 115 kilometers away from Guilin. The scenic spot is 400-1600 meters 
above sea level, with a total area of nearly 1,000 mu. With the terraced fields 
of flowers, high mountains and waterfalls, the Sangjiang River, and the folk 
culture of ethnic minorities as the main landscape, it is displayed in front of 
the world by integrating "strange, dangerous, secluded and beautiful". 

Dongxi Lane - is the only historical streets left over from the Ming and Qing 
dynasties in Guilin and it is a scenic spot of ancient historical features of 
Guilin.  

Xiaoyao Tower. 

 

DAY 04 GUILIN  

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, proceed to Visit Guilin's landmark, Elephant Trunk 
Mountain, like an elephant standing by the river to absorb water. This is one 
of the famous scenic spots in Guilin. 

Fubo Mountain, one of the top ten famous mountains in Guilin, the lonely 
peak is particularly eye-catching.  

Guihai Qinglan Scenic Area, with art and culture as the core, relies on unique 
natural scenery. 

DAY 05 GUILIN - YANGSHUO (1.5HRS) 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

Today visit Boat tour of the essence of the Li River, Guilin scenery A world, 
Li River scenery A Guilin, scenery along the river such as landscape painting, 
Wangfu stone, half of the ferry, immortal grinding, nine horses painting 
mountain, yellow cloth reflection and other landscapes.  

Yangshuo West Street (enjoy free leisure shopping).  

DAY 06 YANGSHUO 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, Visit the silver rock, the stalactites are densely covered with 
crystal clear ore, which is more brilliant under the illumination of the light, 
so it is called the silver rock. Looking at Moon Mountain from afar. 

Yulong River countryside walk, Yulong River is a hiking paradise, unique 
mountains, wonderful rivers, peaceful countryside. 

DAY 07 YANGSHUO – GUANGZHOU 

(Breakfast/Lunch) 

After breakfast, coach to Guangzhou. Appearance of Canton Tower, 
Guangzhou New TV Tower, also known as Xiaoman's waist, is a landmark of 
Guangzhou,  

Beijing Road Pedestrian Street  

DAY 08 GUANGZHOU - SINGAPORE 

(Breakfast) 

Today, the day is set free and easy until it is time to depart to the airport for 
your flight back to Singapore.   

 Compulsory Tour: (RMB600/person) 

Buni terraces (included two-way Cable Car) + bamboo rafting +  

Cormorant fishing + folk song duet + < Mirage Guilin > Performance 

 

In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the 

Chinese version shall prevail. 

 



 

 

醉美广州+广西/桂林游 
(纯玩团，无购物)（贺州，桂林，阳朔，广州） 

TC: CHN-GT7GXH 

八天七晚 

第一天 新加坡 – 广州- 贺州 (飞机餐) 

(晚餐) 

齐集新加坡樟宜国际机场乘飞机直飞广州，抵达后，导游接团后前往

贺州爱莲湖，是一个以文化休闲为主的公园, 晚餐后入住酒店休息。 

住宿：4*鑫海国际酒店/同級 

第二天 贺州 – 桂林（约 3 小时） 

(早餐 / 午餐/晚餐)  

早餐后，往黄姚古镇-素有梦境家园之称，镇内建筑按九宫八卦陈布局，

与周围环境形成一体，被称为人与自然完美的艺术殿堂，是一个天然

的山水园林古镇。榕杉湖景区，因为在湖畔种植杉树，有八百多年的

大榕树而得名+外观日月双塔。 

住宿：4*付波江景酒店/同級 

第三天 桂林-龙胜-桂林（约 1.5 小时）    

(早餐 / 午餐/ 晚餐)  

早餐后，往龙胜，参观布尼梯田含缆车上下，加乌瀑布-独家赠送少数

民族服饰，穿着亮丽的民族服饰，自由旅拍、前往新地标-东西巷，明

清时代遗留下来的街巷，彰显出桂林古老的历史风貌+逍遥楼（登楼），

曾一度与黄鹤楼，岳阳楼，滕王阁齐名。 

住宿：4*付波江景酒店/同級 

第四天 桂林  

(早餐 / 午餐 / 晚餐)  

早餐后，游览桂林地标-象鼻山、犹如大象伫立河边吸水的型像。 

付波山，桂林十大名山之一，孤峰依水儿显得格外亮眼。 

桂海清岚景区，以艺术文化为核心，依托得天独厚的自然风光。 

住宿：当地 5*山水度假酒店/同級 

第五天 桂林 - 阳朔（约 1.5 小时）    

(早餐 / 午餐 / 晚餐)  

早餐后，船游漓江精华段，桂林风景甲天下，漓江风景甲桂林，沿江

风景如山水画，有望夫石，半边渡，仙人推磨，九马画山，黄布倒影

等景观。阳朔西街（自由休闲逛街） 

住宿：当地 5*新西街酒店/同級 

第六天 阳朔 

(早餐 / 午餐/ 晚餐)  

早餐后，游览银子岩，钟乳石上密布晶莹剔透的矿石，在灯光的照耀

下更加辉煌，故名银子岩。远观月亮山，玉龙河乡村漫步，遇龙河是

徒步旅行的天堂，独特的山脉，美妙的河流，宁静的乡村。 

住宿：当地 5*新西街酒店/同級 

第七天 阳朔 – 广州 

(早餐 / 午餐 )  

早餐后，前往广州，外观广州塔，广州新电视塔，又称小蛮腰，是广

州的地标，北京路步行街自由活动 

住宿：4*雅阁欢聚酒店/同級 

第八天 广州 - 新加坡                                   

(早餐)  

早餐后自由活动至送机结束这次难忘之旅，返回温暖的家。 

备注 :- 

 公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利，因为出现了无法预料的

变化、天气条件以及不可抗力的因素。 

 如果中文和英文行程有不符合之处，请以中文行程为准。 

 导游全程以中文解说。 

 生效日期：2025 年 1 月起 

行程不含 

 必须配套: (RMB 600/人) 

 布尼梯田上下缆车+山水间秀+竹筏漂流+鱼鹰抓鱼+山歌对唱 

 司机和导游小费  

 领队小费（如果有） 

 机场税 / 其他个人消费 / 签证 

 


